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27 maj 2014
Idrottsgården

Närvarande 34 personer

Mötets öppnade

Ulf Landegren hälsade alla välkomna och före mötet informerade Jan-Åke 
”Hugo” Claesson från Borås kommun om vad som kommer att hända 
framöver i Borås

– Cykelbanan mellan Sjömarken och Sandared skall äntligen bli färdig i 
höst under 3:e kvartalet

– Cykaelvägarna på Viared kommer att bindas ihop och asfalteras under 
2014-15

– Vi kommer att se en mycket ökad trafik på RV 40. Detta mycket pga. Att 
Borås faktiskt är den 13:e största staden och har en mycket hög tillväxt 
liksom hela västkusten och in emot Jönköping

– Industriområdet Viared östra skall på börjas
– Det måste göras något övergripande för trafiksitustionen i Borås 

kommun, som ex. Kör det 28-30000 bilar per dygn på Kungsleden 900 
bussar per dygn mellan Resecenter och turistbyrån.

Ulf Landegren tackade för informationen och förklarade mötet öppnat.

1.          Val av ordförande till mötet

Till ordförande för mötet valdes Ulf Landegren.

2.          Val av sekreterare till mötet

Valdes Hans Hedlund

3.          Val av justeringsmän tillika rösträknare

Valdes Lars Andersson och Rune Andersson

4.          Godkännade av kallelse till mötet

Kallelse hade skett via annons i Borås Tidning, två söndagar i 
följd. Delats ut av 5:e klassare från Sjömarkenskolan i 
brevlådor.Därtill skyltar och på anslagstavlor på olika ställen i 
Sjömarken.
Kallelsen godkändes.



5.          Godkännande av dagordning för mötet

Förslaget till dagordning godkändes.

6.          Ordningsfråga vid röstning och val

Tas upp vid behov

7.          Styrelsens verksamhetsberättelse för verksamhetsåraet 13/14

Verksamhetsberättelsen lästes upp och godkändes, lades därefter 
till handlingarna.

8.          Revisionsberättelse

Revisionsberättelsen lästes upp, godkändes och lades 
tillhandlingarna.

9.          Ansvarsfrihet för styrelsen för verksamhetsåret 12/13

Ansvarsfrihet för styrelsen för verksamhetsåret 13/14 beviljades 
enhälligt av mötet

10. Inkomna ärenden och motioner.

       - En sten sticker ut i gatan på Ängsvägen 4, insänt av Krister 
   Merstrand.  

                     Stryrelsen behandlar frågan
      - Alingsåsvägen, Allmänavägen och Hagavägen har problem 

   med parkering. Ev. Parkeringsförbud Årsmötes vilja är att 
   styrelsen går vidare med denna fråga.

11. Styrelsens förslag till åtgärder att utföras under kommande 
verksamhetsår

a) Fjällvägen skyltning och avstängningsmaterial          
Klart under året

b) Slåttervägen: rasrisk av vägbanan in mot tomtmark
Föreningen väntar in den sista offerten. Arbetet beräknas vara 
klart under hösten



12. Beslut om arvoden till nästa års styrelse och revisorer

Mötet beslutade om fortsatt halvt basbelopp, men med en tillfällig 
höjning med 8000 kr i år med hänsyn till merarbete med 
utdebitering. För styrelsen att själv fördela.

13. Granskning av styrelsens förslag till utgift- och inkomststat

Förslag till inkomst- och utgiftstat fanns på baksidan av 
dagordningen, förslaget godkändes.

14. Val av ordförande

Till ordförade valdes Ulf Landegren (omval 1 år)

15. Val av styrelseledamöter

Till styrelseledamöter valdes:
Patrik Sörensson (omval 1år) vice ordförande
Hans Nyman (omval 2 år) Kassör
Hans Hedlund (omval 2 år) sekreterare
Peter Janosi (omval 2 år) ledamot
Anna-Karin Persson Haraldsson (omval 2 år) ledamot
Rose-Marie Liljenby Andersson (omval 1år) ledamot

16. Val av revisiorer

Till revisorer valdes.
Lars Andersson (omval 2 år)
Jan Alkmark (kvarstår)

17. Val av valberedning

Claus-Göran Walka(nyval)
Sten Lövström(nyval)

18. Vad styrelsen eljest vill hänföra till årsmötet

a) Repesentanter från Sjömarkens Idrottsförening informerar om 
parkeringssituationen vid idrottsplatsen

SIF har nu fått tillgång till fd. vatterverkstomten för parkering, detta 
är en tillfällig lösning och man jobbar vidare på de idér som man 
tidigare jobbat på.



b)  Parkeringsförbud påAllmänna vägen-Hagavägen.
           

Frågan behandlas under året av styrelsen på årsmötets begäran.

c)  Farthinder på enskilda vägar.

Tillstånd sökes hos vägföreningen, vilken anmäler detta till 
kommunen. Förutom blommlådor kan man ha trafiköar vilka går 
att hyra. Blankett och information finns på Borås kommuns 
hemsida. Farthindren får stå på gatorna 15/4-15/10, tillståndet 
måste sökas om varje år.

d) Växtlighet som skymmer sikten

Detta sköter trafiksektionen på kommunen som har gjort en lista 
på detta.

19. Övriga frågor

– Spegel Sjöhagsvägen-Höjdvägen
Är den rätt placerad, bör den vinklas om?

– Spegel Fjällvägen vid muren
Styrelsen tittar på denna fråga.

– Samlingslådor
Kravet är att dessa skall bort och är överklagat till Posten i 
Stockholm. Kommer att försvinna under hösten

– Skymdsikt Vinkelvägen-Almännavägen, Hagavägen 1 höga 
buskar
Styrelsen kontrollerar detta

– Enevägen kör ner sina sopkärl till enevägen 4, lösning?
Skulle vara klart 1 oktober. Frågan inte klar en intressant aspekt 
är att det råder sopmonopol och man som privatperson inte får 
frakta hushållssopor utanför tomten, fastighetsägaren har för 
soptunnan. Vägföreningen står fast vid sin ståndpunkt i denna 
fråga och styrelsen arbetar vidare.

  



20. Tid och plats för protokolljustering och tillgänglighållande av  
   protokoll för medlemmarna.

Protokolljustering hos Hans Hedlund, Solhöjdsvägen 5, måndag  
2 juni kl. 20.00.
Protokollet finns tillgängligt i idrottsgården och Godisladan 
Sjömarken         

21. Mötet avslutas

 Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet
      

Sjömarken 27 maj 2014

Hans Hedlund Ulf Landegren
Sekreterare Ordf. vid årsmöte

Rune Andersson Lars Andersson
Justeringsman Justeringsman 


